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Защо говорим за това?

Вече ти разказахме за проблема с Панчаревското езеро: то немного бавно се превръща в блато.
Една от причините е мръсната вода от село Панчарево. Тя се излива там, без да бъде пречистена от специална станция. Става въпрос най-вече за
водата от тоалетните на хората. Те не са виновни за това - не могат сами да си оправят канализацията и да си построят станция! Кметът на селото
настоява да се отпуснат пари за това, но сумите не са малки. Става въпрос за милиони левове.

Когато отходните води се изливат в езерото, съставът на водата му се променя. Водата става по-подходяща за растежа на различни микроорганизми
и растения, които превръщат езерото в блато. Този процес се усилва от само себе си.

В момента се изпробва едно екологично решение. Разказахме ти как в езерото са пуснати голямо количество риби, които да изядат заблатяващите
микроорганизми и растения. Това вече е работило другаде.

Проблемът е, че Панчаревското езеро е и любимо място на рибарите. Ами ако те просто изловят рибите и ги изпържат за вечеря?

Затова новата мярка е риболовът да бъде забранен за една година. Така рибите ще имат време да си свършат работата. Дано този метод да
проработи! Другият вариант - да се изпразни цялото езеро и да се почисти дъното с машини - е по-неприятен. Така абсолютно всичко живо в езерото
ще умре. Дано не се стига дотам!

Най-важното обаче е езерото да не се замърсява повече. Иначе проблемът просто ще се повтори! Същото се отнася и за други красиви езера и
язовири. В тях не бива да се излива мръсна вода, иначе ще загинат.
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